
Vergadering MR  
Schooljaar 2023- 2024 
 

Wanneer: Donderdag 7 maart 2024 
Waar:   Bs. Cortemich 
Aanvang: 19.30u 
Aanwezig:  Mariken, Gina, Sandra, Gem, Rick (digitaal), Roel en Marjolijn  

   

AGENDA: 

Met directie en MR: 

1. Opening en vaststellen agenda  

 

2. Brainstormsessie rondom schoolplan: 

 

- Brainstormen over het schoolplan 2024- 2028. Ophalen van input en 

uitfilteren van ontwikkelthema`s.  

Het eerste concept schoolplan is naar de mr gemaild. Alle scholen van Innovo zijn nu aan 
het nadenken over het schoolplan 2024- 2028. In 2026- 2028 wordt dit herijkt met de koers 
van Innovo.  
Input voor het schoolplan wordt breed opgehaald. Te denken valt aan: Humankind, mr, 
ouderpanel, leerlingen, team enz. Het stuk wordt geschreven voor het sturen van het team. 
Het is een stuk dat moet van de inspectie. Het is de paraplu. Hieronder komen de 
jaarplannen. In de jaarplannen staat de concrete uitwerking van het schoolplan per 
schooljaar.  
 
Tijdens de vorige schoolplanperiode heeft de vorige directeur het schoolplan opgezet en is 
hij het startende schooljaar gegaan. Dat gaat nu weer gebeuren. Extra belangrijk is het dat 
er daarom wordt gezorgd voor een breed draagvlak.   
  
Er is uitgegaan van het oude schoolplan. Dat is geëvalueerd. Niet alles uit dit plan is bereikt.   
We gebruiken deze brainstormsessie om vanuit de mr zaken op te halen. We bekijken 
daarbij verschillende rollen. Wat wil je bereikt hebben over vier jaar kijkend als ouder, 
leerkracht, leerling, voortgezet onderwijs, ketenpartners, onderwijs ondersteuner, so/ sbo 
Wat zie ik, wat merk ik, wat is voelbaar na vier jaar als het goed is gegaan?  
Er wordt ervaren dat het fijn is om te kijken vanuit verschillende rollen. Zo wordt er breder 
gekeken. Er worden veel ideeën verzameld. Alle ideeën van alle partijen worden gebundeld 
en er zal uiteindelijk gekozen worden voor drie/ vier ontwikkelthema`s.  
 
Het schoolplan komt vanaf nu elke keer terug in de mr- vergaderingen. Zo wordt de mr 
telkens meegenomen in het plan. 
 

3. Bespreekpunten:  

 

- Lesgebonden uren 2024- 2025 

Bespreken van twee voorstellen. Hoe kijkt de ouder- geledingen hiernaar? 

Door het vijf gelijke dagen model zijn er een aantal jaren geweest waarin we 

meer lesuren draaien (zo kwamen we na 8 jaar onderwijs volgen goed uit). 



Volgende week wordt er in het team besproken wat we willen gaan doen. 

Gaan we voor meer lesuren (26,25 uur) of niet (25 uur)? Dit heeft onder 

andere gevolgen voor het aantal studiedagen.  

Ouders gaan hier niet over, maar worden wel bevraagd en meegenomen aan 

de voorkant. Het team beslist.  

Het zal tijdig en goed gecommuniceerd worden naar ouders.  

 

- Stand van zaken padelbaan  

De werkzaamheden zijn begonnen. Wat is de laatste stand van zaken? 

Bewoners en directie hebben vorig jaar bezwaar gemaakt. Dit is van tafel    

geveegd door de gemeente. Er is onderzoek geweest en de bezwaren zijn   

niet gegrond. Er komen vier banen naast het tennisveld. Verwachting dat dit 

klaar is, is rond mei.   

 

- Stand van zaken BAC 

Korte toelichting procedure nieuwe directeur.  

Mariken heeft afgelopen week de analyse- opdracht gedeeld met het team. 

Komende week komt het CvB langs en zal deze bespreken met het team. 

Daarna wordt het gedeeld met het team en kan het meegenomen in de BAC 

voor de nieuwe directeur.  

Het eerste gesprek over het profiel van de nieuwe directeur was een fijn 

gesprek. De vacature is vorige week via meerdere kanalen verspreid. In april 

zullen er gesprekken plaatsvinden.  

 

- Actiepunten vorige vergadering  

     Klimaat school  

 Er is een brief opgesteld over het klimaat binnen de school. Deze zal    

 gestuurd worden naar Innovo.  

 

4. Rondvraag 

 

Er zijn een aantal punten voor de rondvraag: 

De volgende mr- vergadering wordt verzet naar 18 april.  

Het thema lentekriebels wordt meegenomen in de nieuwsbrief. De strekking is: 

iedereen hoort erbij. Het is belangrijk om over gevoelens te praten. Tips/ trucs vanuit 

ouders: ouders meer meenemen in het onderwijs. Ook over andere vakgebieden zal 

in de toekomst iets verteld worden.  

 

Met MR:   

 

5. Brief Innovo over bezuiniging  

Er is een brief vanuit Innovo gekomen over de begroting voor schooljaar 2024- 2025. 

In deze brief wordt beschreven dat de begroting bij alle scholen terug moet naar het 

jaar 2018. Dit gaat een hele klus worden.  

 

6. Actiepunten 

Brief sturen naar Innovo-> Marjolijn 

Met Sanne contact opnemen over tijd BAC april -> Marjolijn  

 

7. Rondvraag 


